



NEWS RELEASE

National Team Selection Event Set for Brossard



FALL NATIONAL TEAM SELECTION EVENT

ÉPREUVE DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE D'AUTOMNE

Brossard, Québec
November 21 & 22, 2025
21 et 22 novembre 2025



RACQUETBALLCANADA.CA



WINNIPEG (Friday, November 14, 2025) – Play begins Friday, November 21 at the National Team Selection Event, hosted at Nautilus Plus in Brossard, Québec. The tournament runs November 21 and 22.

This event is the first selection tournament of the 2025–2026 season for high-performance athletes from across Canada competing for national and international team positions. The tournament also features divisions for players of all ages and skill levels.

The Open Divisions will showcase Canada's top racquetball athletes, including Québec's Samuel Murray and Frédérique Lambert, the number-one-ranked male and female Canadian players. Several other divisions will provide competition for developing and recreational athletes.

Results from the Open Divisions will be used to determine the athletes representing Canada at the 2026 Pan American Championships and the 2026 World Championships.

Racquetball Canada, together with the local host committee, hope to provide live coverage of Open Division matches on Facebook and YouTube. As this is a new host facility for streaming, the broadcast capacity has not yet been tested. Updates, including links to any live or commented coverage, will be shared on Racquetball Canada's social media channels.

Racquetball Canada thanks Nautilus Plus, Racquetball Québec, and the local organizing committee led by Michel Gagnon for their support.

Draws will be released closer to the event, with final draws and results available here:
<https://secure.racquetballcanada.ca/event/FallSelection2025>

Links to all social channels can be found at the bottom of this email.

What:

- Winter National Team Selection Event

Who:

- 25 Open Division male and female competitors from Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Ontario, and Québec.
- Most of Canada's national team and top-ranked athletes will be competing, including international podium performers Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC), Frédérique Lambert (Montréal, QC), Coby Iwaasa (Lethbridge, AB), Michelle Morissette (Baie-Comeau, QC), Juliette Parent (Saint-Jacques, QC), Trevor Webb (Kitchener, ON), Lee Connell (Saskatoon, SK), and several other elite Québec athletes.
- Additional male and female players of all ages and abilities will compete in other divisions.
- Spectators are welcome free of charge.

When:

- November 21 and 22, 2025
- Draws will be released closer to the event. Play is expected to begin at 10:00 a.m. (Eastern Time) on Friday, November 21, with Open Division finals taking place the afternoon of November 22.

Where:

- Nautilus Plus Brossard, 1870 Avenue Panama, Brossard, QC

Why:

- To select Canada's elite and development national teams and identify athletes for international competition, while providing a safe and enjoyable competition opportunity for developing and recreational players.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director
Racquetball Canada
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Épreuve de sélection de l'équipe nationale
prévue à Brossard



FALL NATIONAL TEAM
SELECTION EVENT

ÉPREUVE DE SÉLECTION
DE L'ÉQUIPE NATIONALE
D'AUTOMNE

Brossard, Québec
November 21 & 22, 2025
21 et 22 novembre 2025



RACQUETBALLCANADA.CA



WINNIPEG (vendredi 14 novembre 2025) - La compétition commencera le vendredi 21 novembre pour les épreuves de sélection de l'équipe nationale qui se déroulent au Nautilus Plus à Brossard, en Québec. Le tournoi se déroule les 21 et 22 novembre.

Cet événement est le premier tournoi de sélection de la saison 2025-2026 pour les athlètes de haut niveau de tout le Canada qui concourent pour une place au sein des équipes nationales et internationales. Le tournoi comprend également des divisions pour les joueurs de tous les âges et de tous les niveaux de compétence.

Les divisions open mettront en vedette les meilleurs athlètes de racquetball du Canada, y compris les Québécois Samuel Murray et Frédérique Lambert, les athlètes les mieux classés au Canada. Plusieurs autres divisions offriront des compétitions aux athlètes en développement et récréatifs.

Les résultats des divisions open serviront à déterminer les athlètes qui représenteront le Canada aux Championnats panaméricains de 2026 et aux Championnats du monde de 2026.

Racquetball Canada, en collaboration avec le comité hôte local, espère offrir une couverture en direct des matchs de la division open sur Facebook et YouTube. Comme il s'agit d'une nouvelle installation hôte pour la diffusion en direct, la capacité de diffusion n'a pas encore été testée. Les mises à jour, y compris les liens vers toute couverture en direct, seront partagées sur les canaux de médias sociaux de Racquetball Canada.

Racquetball Canada apprécie le soutien de Nautilus Plus, Racquetball Québec et le comité organisateur local dirigé par Michel Gagnon dans l'organisation de cet événement.

Les tirages seront dévoilés à l'approche de l'événement, et les tirages finaux et les résultats seront disponibles ici : <https://secure.racquetballcanada.ca/fr/evenement/fall-national-team-selection-event/1017224/>

Les liens vers tous les canaux sociaux se trouvent au bas de ce courriel.

Quoi :

- Épreuve de sélection de l'équipe nationale d'hiver

Qui :

- 25 concurrents de la division open de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec.
- La plupart des membres de l'équipe nationale du Canada et des athlètes les mieux classés participeront à l'événement, y compris les athlètes qui sont montés sur le podium international. Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC), Frédérique Lambert (Montréal, QC) et Coby Iwaasa (Lethbridge, QC), Michele Morissette (Baie-Comeau, QC), Juliette Parent (Saint-Jacques, QC), Trevor Webb (Kitchener, ON), Lee Connell (Saskatoon, SK), et plusieurs autres et plusieurs autres athlètes élités du Québec.
- D'autres joueurs et joueuses de tous âges et de toutes compétences s'affronteront dans d'autres divisions.
- Le tournoi est ouvert gratuitement aux spectateurs.

Quand :

- Les 21 et 22 novembre 2025
- Les tirages seront publiés à l'approche de l'événement. Les matchs devraient commencer à 10 h (heure de l'Est) le vendredi 21 novembre, Les finales de la division open se dérouleront dans l'après-midi du 22 novembre.

Où :

- Nautilus Plus Brossard, 1870 Avenue Panama, Brossard, QC

Pourquoi :

- Pour sélectionner des équipes nationales d'élite et de développement, ainsi que des équipes pour les compétitions internationales, et offrir des possibilités de compétition sécuritaires et agréables aux athlètes en développement et récréatifs.

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :**Jan Hanson**

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!